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Grundejerforeningen Farumvænge

Mandag d. 30. oktober 2023,  Kl 19.30
Solvangskolen lokale 10

Der blev serveret kaffe/the, øl og vand.

7 personer mødte frem til årets generalforsamling, som var lovligt indkaldt.

1)  Valg af ordstyrer og referent

Ordstyrer:  Lars

Referent:  Søren

2)  Formandens beretning

Det forgangne år har været stille og roligt. I forbindelse med udskiftning af 
bestyrelsesmedlemmer, heriblandt kasserer, er der en person-
identifikationsprocedure i banken iht hvidvaskningloven. 
I den anledning besluttede bestyrelsen at nedlægge foreningens konto i Danske 
bank og kun fortsætte med kontoen vi har i Nordea. Dermed er der fremover kun 
det halve bøvl og de halve gebyrer.
Der har i det forgangne år ikke være solgt nogle af parcellerne.
Et par af parcellerne har fået lagt solceller på taget.
Bestyrelsen har pt ikke afholdt den årlige bestyrelsesmiddag, da det ikke har været 
mulig at finde en dag, hvor hele bestyrelsen kunne.

Formandens beretning blev godkendt, uden kommentar.

3)  Regnskab for 2022/2023
Regnskabet blev gennemgået. 

Flere af restancerne er forglemmelse og er blevet indbetalt. Kai rykker endnu en gang for 
de resterende.

Regnskabet blev godkendt.

 
4)  Indkomne punkter
Farbarhed på stikvejen Solbakken 20-26.
Hækken som hører til Nordtoftevej 31 er vokset så langt ud på stikvejen at et
redningskøretøj ikke har fri passage.
 
Søren skriver til kommunen i forsøg på at få dem til at kontakte ejeren.
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5)  Valg til bestyrelsen

Tillykke til de genvalgte.

6) Fastsættelse af kontingent
Nuværende kontingent på kr. 500 pr. år. fastholdes.

7) Eventuelt

-Skal der være vejfest til sommer?

Bestyrelsen overvejer at arrangere en vejfest som tidligere. 

-Spejlet i svinget på stikvejen Solbakken er fuld af alger. 

Lars har tilbudt at rengøre det.

-Skraldebiler kører stadig ind på stikvejene.

Dette har de seneste år resulteret i at kloaken på en af stikvejene er kollapset med det resultat at 
rotterne er kommet frem. Derved en udgift til kommunen. 

Nogle af skraldebilerne kommer kommer om eftermiddagen, hvor børn kommer hjem fra skole. 
Dette kan være et problem idet skraldevognene enten bakker ind eller ud ad stikvejene. De fylder 
hele bredden og har dårlig udsyn, 

Bestyrelsen skriver igen til kommunen og vestforbrænding om vores bekymring for beboere og 
børn på stikvejene samt selve stikvejenes tilstand.

Post Navn På valg i Periode

Formand Søren Bank Lutterodt 2023 2 år Genvalgt

Kasserer Kai Beck Andersen 2024 2 år -

Bestyrelsesmedlem Henrik Eklund 2023 2 år Genvalgt

Bestyrelsesmedlem Rikke Toelhøj 2024 2 år -

Suppleant Jesper Beck Holm 2023 1 år Genvalgt

Revisor Lars Petersen 2023 1 år Genvalgt
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